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Letter from the Mayor

Dear Grade One Students from _________ School,

I am writing to thank you for your letter regarding the state of the community park in your 

neighborhood. You made some very compelling arguments about how the problems there are

affecting the lives of the citizens who live nearby.

While I agree that several of the problems that you mentioned require attention, I must tell you

that I have received similar letters from people across the city and I simply cannot afford to fix 

them all.

That said, I have asked my secretary to reserve a half hour time slot later this week to meet 

with you in person to discuss the matter further. In order to make the best use of our time 

together, I suggest that you prepare a list of the major problems in the park along with a 

proposal of how they can be fixed and who will fix them.

Sincerely,

Mayor Lajoie
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Lettre du maire

Chers élèves de première année de l'école _________,

Merci pour votre lettre concernant l'état du parc communautaire de votre quartier. Je vois bien que la 

destruction du parc affecte la vie des citoyens qui vivent là.

C’est vrai que ces problèmes ont besoin d’attention. Mais, je reçois beaucoup de lettres comme le 

vôtre chaque jour. Tout le monde a des problèmes. Je ne peux pas résoudre tous. Je n’ai pas les 

moyens pour tout faire.

Mais, j’ai un peu de temps cette semaine. Je vais venir parler avec vous à propos du parc. Préparez 

une liste de grands problèmes du parc et des idées pour les résoudres. On peut voir ce qui peut être 

résolu ensemble.

Chaleureusement,

Maire Lajoie


